
RADA GMINY
SVVIDNICA

SORG.0002.6.2014

PROTOKÓL Nr LVIII12014

z sesji Rady Gminy Swidnica
odbytej dnia 26 czerwca 2014 r.

w sali narad Urzedu Gminy Swidnica

Godzina rozpoczecia - 11.00
Godzina zakonczenia - 12.30

W sesji Rady Gminy Swidnica na ogólna liczbe 15 radnych udzial wzielo 12 radnych.

Radni nieobecni:

l. Kamowski Zbigniew
2. Trzeciak Krzysztof
3. Urbanski Wladyslaw

PORZADEK OBRAD:

1. Otwarcie LVIII Sesji Rady Gminy Swidnica i stwierdzenie quorum.
2. Wyznaczenie sekretarza obrad.
3. Wnioski do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z obrad poprzedniej LVII sesji.
5. Sprawozdanie z dzialalnosci Wójta Gminy w okresie miedzy sesjami.
6. Sprawozdanie z realizacji uchwal podjetych na poprzedniej sesji.
7. Podjecie uchwal w sprawie:

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Swidnica,
2) zmian w budzecie gminy na 2014 rok,
3) zmieniajaca uchwale w sprawie przyjecia Gminnego Programu Profilaktyki,

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdzialania Narkomanii na rok
2014,

4) wyrazenia zgody na przystapienie do programu "Odnowa Dolnoslaskiej Wsi" przez
solectwa Jagodnik i Panków,

5) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Krzyzowa
w Gminie Swidnica,

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Wieruszów
w Gminie Swidnica.

8. Zapytania, interpelacje i wolne wnioski.
9. Informacja Przewodniczacej Rady Gminy Swidnica o dzialalnosci w okresie

miedzy sesjami.
10. Sprawozdania z pracy stalych komisji miedzy sesjami.
11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski.
12. Sprawy rózne.
13. Zakonczenie LVIII Sesji Rady Gminy Swidnica.
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Ad. l.

Obrady LVIII Sesji Rady Gminy Swidnica otworzyla i prowadzila przewodniczaca Rady
Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Przewodniczaca powitala radnych oraz zaproszonych
na sesje gosci: Wójt Gminy Swidnica Pania Terese Mazurek, Zastepce Wójta Pana Zbigniewa
Kanickiego, Sekretarz Gminy Pania Jadwige Generowicz, Skarbnik Gminy Pania Anne
Szymkiewicz, kierowników wydzialów Urzedu i jednostek organizacyjnych oraz pozostalych
gosci. Na podstawie listy obecnosci oraz fizycznej obecnosci na sali obrad stwierdzila kworum
oraz prawomocnosc podejmowanych uchwal. Lista obecnosci stanowi zalacznik do niniejszego
protokolu.

Ad. 2.

Na sekretarza obrad wyznaczono radnego Romana Boguslawskiego.

Ad. 3.

Porzadek obrad LVIII sesji Rady Gminy Swidnica przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy
Swidnica Pani Regina Adamska. Wniosla o wprowadzenie do porzadku obrad w punkcie 8.
Podjecie uchwal - projektu uchwaly w sprawie przyjecia planów pracy stalych komisji Rady
Gminy Swidnica, jako kolejna 7).
Wniosek zostal przyjety. Glosowano 12 glosami za - jednoglosnie.

Ad. 4.

Protokól Nr LVII Sesji Rady Gminy Swidnica przyjeto 12 glosami za - jednoglosnie.

Ad. 5.

Sprawozdanie z dzialalnosci Wójta Gminy Swidnica w okresie miedzy sesjami zlozyla Wójt
Gminy Swidnica Pani Teresa Mazurek. Po wysluchaniu sprawozdania dyskusji nie
prowadzono. Szczególowe sprawozdanie stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ad. 6.

Sprawozdanie z realizacji uchwal podjetych na poprzednich sesjach zlozyla Wójt Gminy
Swidnica Pani Teresa Mazurek. Po wysluchaniu sprawozdania dyskusji nie prowadzono.

Ad. 7. Podiecie uchwal w sprawie

l. Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Swidnica
przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna
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OpInIe wydala Komisja Budzetu i Finansów. Komisja pozytywnie zaopiniowala
równiez przedlozona do projektu uchwaly autopoprawke. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale nr LVIIII49912014 z autopoprawka podjeto 12 glosami za - jednoglosnie.

2. Projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2014 rok przedlozyla
Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie
wydala Komisja Budzetu i Finansów. Komisja pozytywnie zaopiniowala równiez
przedlozona do projektu uchwaly autopoprawke. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale nr LVIII/50012014 z autopoprawka podjeto 12 glosami za - jednoglosnie.

3. Projekt uchwaly zmieniajacej uchwale w sprawie przyjecia Gminnego Programu
Profilaktyki, Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdzialania
Narkomanii na rok 2014 przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani
Regina Adamska. Pozytywna opinie wydala Komisja Zdrowia, Ochrony Srodowiska
i Spraw Socjalnych. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale Nr LVIIII50l/2014 podjeto 12 glosami za - jednoglosnie.

4. Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przystapienie do programu "Odnowa
Dolnoslaskiej Wsi" przez Solectwa Jagodnik i Panków przedlozyla Przewodniczaca
Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie wydala Komisja
Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale Nr LVIII/502/20 14 podjeto 12 glosami za - jednoglosnie.

5. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego wsi Krzyzowa w Gminie Swidnica przedlozyla Przewodniczaca Rady
Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie wydala Komisja Gospodarki
Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa. Przewodniczacy komisji Pan Jan Mytych
poinformowal, ze na posiedzeniu komisja negatywnie zaopiniowala zlozona do
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego uwage Pana Józefa
Bobowskiego o ujecia dzialki rolnej nr 24 pod zabudowe. Rada Gminy Swidnica
jednoglosnie (12 glosami za), glosowala za nieuwzglednieniem w/w uwagi.
Uchwale Nr LVIII/503/20 14 podjeto 12 glosami za - jednoglosnie.

6. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego wsi Wieruszów w Gminie Swidnica przedlozyla Przewodniczaca Rady
Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie wydala Komisja Gospodarki
Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale Nr LVIII/504/20 14 podjeto 12 glosami za - jednoglosnie.

7. Projekt uchwaly w sprawie przyjecia planów pracy stalych komisji Rady Gminy
Swidnica przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska.
Uchwale nr LVIII/505120 14 podjeto 12 glosami za - jednoglosnie.

Ad. 8. Zapytania. interpelacie i wolne wnioski

Radny Marek Lisowski - poprosil o zgloszenie do Sluzby Drogowej Powiatu Swidnickiego
koniecznosci naprawy drogi Opoczka - Makowice.
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Radny Leszek Szubart: zapytal w jakim okresie rozpocznie sie budowa planu zabaw i drogi
w Bystrzycy Dolnej.

Radny Wieslaw Malisz: zglosil, aby wystapic do Zakladu Energetycznego z wnioskiem
o rozpoczecie prac zwiazanych z wymiana nieczytelnego oznakowania na slupach
oswietleniowych.

Radny Tadeusz Zuberek poprosil o interwencje u sluzb policyjnych w sprawie bezpieczenstwa
na drodze Witoszów - Pogorzala (egzekwowanie ograniczenia tonazowego). Radny poprosil
o zwiekszenie ilosci patroli policyjnych.

Ad. 9.

Informacje o dzialalnosci Przewodniczacej Rady Gminy Swidnica w okresie miedzy sesjami
zlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Po wysluchaniu
sprawozdania dyskusji nie prowadzono.

Ad. 10.

Sprawozdania z dzialalnosci stalych komisji Rady Gminy Swidnica w okresie miedzy sesjami
(w oparciu o protokoly) zlozyli przewodniczacy:

a) Komisji Zdrowia, Ochrony Srodowiska i Spraw Socjalnych - radny Wieslaw Malisz
zapytal jakie wnioski wynikly z przeprowadzonej analizy gospodarki odpadami. Wójt
Gminy Swidnica poinformowala, iz ustawodawca zobowiazal gminy do przygotowania
powyzszej analizy. Jest do dosc obszerny material, który w najblizszym czasie zostanie
przedstawiony radnym.

b) Komisji Budzetu i Finansów - dyskusji nie prowadzono.
c) Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa - dyskusji me

prowadzono.
d) Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu i Turystyki - dyskusji nie prowadzono jedynie radny

Wieslaw Malisz zapyta, czy komisja analizowala nowe rozwiazania w zakresie
zagospodarowania czasu wolnego dla dzieci w swietlicach. Radny Tadeusz Zuberek
odpowiedzial, ze komisja zajmowala sie funkcjonowaniem swietlic. Tematem, o który
pyta radny komisja zajmie sie na posiedzeniu w miesiacu wrzesniu.

e) Komisji Rolnictwa, Lesnictwa i Gospodarki Zywnosciowej - dyskusji nie prowadzono.
f) Komisji Rewizyjnej - dyskusji nie prowadzono.

Ad. 11. Odpowiedzi na zapytania. interpelacje i wolne wnioski

Odpowiedzi na zapytania interpelacje i wolne wnioski udzielila Wójt Gminy Swidnica Pani
Teresa Mazurek. W kwestiach dotyczacych naprawy dróg powiatowych poinformowala, ze na
ostatnia narade soltysów zostali zaproszeni przedstawiciele Sluzby Drogowej Powiatu
Swidnickiego. Na naradzie soltysi zglosili wszystkie kwestie zwiazane z remontami dróg. Poza
tym przedstawiciele sluzby z soltysami poszczególnych miejscowosci beda komisyjnie
przeprowadzac wizje w terenie. O wszystkich wnioskach na biezaco bedzie przekazywana
informacja do gminy.
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Radnemu Leszkowi Szubartowi Wójt Gminy Swidnica Pani Teresa Mazurek odpowiedziala,
ze na realizacje drogi zostala juz zawarta umowa. Natomiast na wykonanie placu zabaw na
chwile obecna jest poszukiwany wykonawca.

Radnemu Wieslawowi Maliszowi Wójt Gminy Swidnica Pani Teresa Mazurek odpowiedziala,
ze w umowie na eksploatacje zostaly ujete zapisy dotyczace poprawy oznakowania slupów
oswietleniowych.

Radnemu Tadeuszowi Zuberkowi Wójt Gminy Swidnica Pani Teresa Mazurek, odpowiedziala,
ze sprawa zostanie zgloszona do drogówki.

Ad. 12.

Wójt Gminy Swidnica Pani Teresa Mazurek, poinformowala, ze uroczystosci dozynkowe
odbeda sie w Krzyzowej. Gospodarzem w tym roku jest miejscowosc Bolescin. Poinformowala
równiez, iz podczas tych uroczystosci zostanie podpisana umowa partnerska z Gmina
Zukowo.

Wójt Gminy Swidnica Pani Teresa Mazurek zasygnalizowala, iz w najblizszej przyszlosci
koniecznym bedzie zwrócenie uwagi osobom starszym. Zasadnym staje sie "wyciagniecie osób
starszych z domów" w ramach aktywizacji spolecznej poprzez programy EFS.

Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska oglosila przerwe w pracach
Rady w okresie od 15 lipca do 15 sierpnia 2014 r. Ponadto zwrócila sie do radnych z prosba
o precyzyjne formulowanie zapytan, interpelacji i wolnych wniosków.

Ad. 13.

W zwiazku z wyczerpanie wszystkich punktów porzadku LVIII sesji Rady Gminy Swidnica
Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica podziekowala za udzial i zakonczyla obrady.

Na tym protokól zakonczono.
Protokolowala:
S. Nosal S'\JO\-tt.
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